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PROTOKÓŁ  Nr XXV/17 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 26 kwietnia 2017 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych (nieobecny Mariusz Walaszczyk).  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1230  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – Sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – Radca Prawny   UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Monika Żemojtel – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla”, 

• Pani Izabela Helman – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pan Leszek Karbowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach.  

 

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas, 

który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.03.2017 r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
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4. Sprawozdanie roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie za 2016 

rok oraz realizacja zapisów ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.    

5.  Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok.  

6. Analiza sytemu stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Bobolice  

w 2016 roku.       

7. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

2) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2017-2030; 

3) udzielenia pomocy rzeczowej Województw Zachodniopomorskiemu na realizację zadania: 

„Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 205 na odcinku Bobolice – Chociwle”;  

4) zmiany nazwy ul. Świerczewskiego w Bobolicach;   

5) zmiany nazwy ul. Sawickiej w Bobolicach;  

6) zmiany nazwy ul. Wandy Wasilewskiej w Bobolicach;  

7) ustalenia na rok 2017 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Bobolice oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady doskonalenia 

nauczycieli;  

8) zmieniająca uchwałę w sprawie doskonalenia sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Bobolice do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą 

– Prawo oświatowe.   

8. Trybuna sołecka. 

9. Trybuna obywatelska. 

10. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

11. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 30 marca 2017 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół               

z XXIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 marca 2017 roku był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym na sali 

obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował przyjęcie 

protokołu z XXIV  sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  
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Protokół z XXIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.     
 
Sprawozdanie przedstawiła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza:  

(ostatnia sesja 30.03.2017 r.) 

 
1. Zmiana nazw ulic Sawickiej, Świerczewskiego i Wandy Wasilewskiej. 

Zgodnie z opracowanym harmonogramem dotyczącym przeprowadzenia konsultacji  

w sprawie zmiany nazw ulic w Bobolicach, z dniem 31 marca zakończono konsultacje w tej 

sprawie. Zmiany te dotyczą ulic: Świerczewskiego, Sawickiej i W. Wasilewskiej. Konsultacje 

polegały na wypełnieniu ankiety zawierającej propozycje nowych nazw ulic Świerczewskiego  

i Sawickiej (ul. W. Wasilewskiej jest ulicą niezamieszkałą, stąd nie została objęta konsultacjami 

i zmieni nazwę na ul. Podgórną). W wyniku analizy ankiet dotychczasowa ul. Świerczewskiego 

będzie miała nazwę ul. Mieszka I. Natomiast nowa nazwa dla ul. Sawickiej to ul. Spokojna.  

W przypadku zmiany nazwy ul. Świerczewskiego niespełna 55% mieszkańców wzięła udział  

w konsultacjach (dokładnie 54,23%). Na 142 rozdane ankiety wypełnionych zostało 77. 

Natomiast mieszkańcy ul. Sawickiej poważniej potraktowali tę sprawę i frekwencja  

w konsultacjach wyniosła aż 89,65%. Na 29 rozdanych ankiet wypełnionych zostało 26.  

 

2. Przebudowa rynku miejskiego w Bobolicach. 

Miesiąc temu informowałam Państwa o przeprowadzonych w dniu 15 marca br. konsultacjach 

społecznych dotyczących „Przebudowy Rynku Miejskiego w Bobolicach”. W wyniku tych 

konsultacji mieszkańcy zaproponowali wprowadzenie do prezentowanej przez urząd koncepcji 

m.in. zmiany w zakresie rozwiązań komunikacyjnych (parkingi). Propozycje społeczne zostały 

wprowadzone do dokumentacji projektowej, która ostatecznie została przygotowana i złożona  

do pozwolenia na budowę w Starostwie Powiatowym w Koszalinie. Obecnie wspólnie z 

projektantami (konsorcjum Pracownia Architektoniczna APSYDA Jakub Kijewski oraz Biuro 

Projektowe ARCHITRAW Tomasz Wolanin ze Szczecinka) robimy wszystko aby jak 

najszybciej uzyskać pozwolenie na budowę.  

W dniu 18.04.2017 r. ruszył nabór wniosków w ramach konkursu na dofinansowanie projektów 

z zakresu infrastruktury turystyczno - rekreacyjnej  w ramach PROW 2014-2020. Czasu jest 

mało ponieważ nabór trwa do 17.05.2017 r. 
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3. Mini konsultacje. 

Po raz pierwszy w naszej gminie 20 kwietnia br. w Urzędzie Miejskim w Bobolicach odbyły się 

Mini Konsultacje, które skierowane były w szczególności do dzieci.  

Na to spotkanie zaprosiłam wszystkie dzieci (do 12 lat), rodziców i opiekunów, którzy 

korzystają obecnie z placu zabaw przy Placu Zwycięstwa w Bobolicach. Frekwencja, co prawda 

nie dopisała, ale decyzje i tak zostały podjęte.  Podczas spotkania przedyskutowano i ostatecznie 

podjęto decyzję, co do wyboru m.in. nowych urządzeń, nawierzchni i ogrodzenia. Ważny głos 

podczas spotkania miała 9 – letnia Agatka, która jako jedyna reprezentowała dziecięce 

środowisko w tych konsultacjach. Przebudowę na placu zabaw dzielimy do realizacji na dwa 

etapy. Podczas pierwszego etapu zostaną usunięte istniejące urządzenia, poddane modernizacji 

będą już istniejące ławki i kosze, zakupiony zostanie duży zestaw składający się m.in.  

z zadaszonych wieżyczek, ślizgu ślimakowego, ścianki wspinaczkowej, pajęczyny linowej, gry 

edukacyjnej kółko – krzyżyk oraz zamontowana zostanie huśtawka dwusiedziskowa. Pierwszy 

etap zostanie wykonany do końca maja tego roku, natomiast druga część zagospodarowania 

placu odbędzie się w roku 2018. Planowana całkowita wartość zadania to około 62.570,00 zł.  

W roku 2017 – ok. 45 000,00 zł, w 2018 – ok. 17 770,00 zł. 

 

4. Granty sołeckie 2017. 

 

Założenia konkursu "Granty sołeckie 2017": maksymalna wysokość nagrody (1 grant sołecki)  

w konkursie - 10 tys. zł, termin złożenia wniosków upłynął 31.03.2017 r., pula środków  

w Województwie Zachodniopomorskim - 500 tys. zł. Przygotowane zostały następujące 

wnioski: 

a. Sołectwo Kurowo - wniosek pod nazwą: Bezpieczne Kurowo - droga "do bloków", 

przewidywany koszt realizacji - 9.950,45 zł (kosztorys - 600 m2 nawierzchni - wyrównanie 

tłuczniem sortowanym zagęszczonym mechanicznie o średniej grubości warstwy do 10 cm - 60 

m3); 

b. Sołectwo Nowe Łozice - wniosek pod nazwą: Łozice - nasz dom, przewidywany koszt 

realizacji - 9.988,46 zł (Świetlica wiejska w Łozicach Cegielnia - wyrównanie posadzki, 

terakota, lamperia z tynku mozaikowego, montaż kominka wraz z jego obudową, wymiana 

opraw świetlnych, kapitalny remont łazienki oraz wyposażenie sali głównej w regały, szafki, 

stoliki, krzesła i telewizor); 

c. Sołectwo Gozd - wniosek pod nazwą: Wspólne życie, wspólna sprawa - dach nad wsią to 

podstawa, przewidywany koszt realizacji - 9.948,38 zł (wiata przystankowa, zakup materiałów 

do wykonania stóp fundamentowych pod przystanek i nawierzchni  

z kostki betonowej, wiata rekreacyjna i 2 komplety ławostołów). 
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5. Invest in Bobolice. 

 

Niezmiernie miło jest mi poinformować, że nasze ostatnie działania związane  

z dostosowaniem naszej strony internetowej www.bobolice.pl do potrzeb potencjalnego, jak 

również obecnego na naszym rynku inwestora, zostały wysoce docenione. Stworzyliśmy na 

naszej stronie zakładkę INVEST IN BOBOLICE (Zainwestuj w Bobolicach), zgodną z wzorcem 

witryny przyjaznej dla inwestora, opracowanej przez polską Agencję Inwestycji i Handlu S.A.  

z siedzibą w Warszawie (PaIiH, wcześniej PAIiIZ). Audyt naszej zakładki wskazał zgodność  

w 91,7% wzorca, co uważam za niewątpliwy sukces naszej gminy. Tym bardziej, że jesteśmy 

PIERWSZĄ GMINĄ W WOJEWÓDZTWIE ZACHODNIOPOMORSKIM, która spełnia 

warunki witryny przyjaznej inwestorowi według standardu PAIiH. 

 

6. Mieszkanie Plus. 

Z końcem ubiegłego roku, rozpoczęłam działania dot. realizacji Programu Mieszkanie Plus  

w naszej gminie.  Program Mieszkanie Plus to program rządowy zakładający budowę mieszkań 

na wynajem z opcją dojścia do własności. Wysłaliśmy jako gmina do BGK w tym celu swoją 

deklarację gotowości przystąpienia do Programu. Następnym krokiem było wypełnienie 

szczegółowych ankiet z opisem technicznego uwarunkowania dla wybranych terenów pod 

budownictwo mieszkaniowe w Bobolicach. Po głębokiej analizie zaproponowaliśmy dwie 

lokalizacje: ul. Ogrodowa i ul. Polna, na których łącznie wskazaliśmy utworzenie 52 lokali 

mieszkalnych. W dalszych działaniach wybraliśmy możliwy model współpracy  

i finansowania przy realizacji przedmiotowej inwestycji. Niestety, 24 kwietnia br. otrzymaliśmy 

z BGK Nieruchomości - operatora Programu - odpowiedź negatywną - brak możliwości 

realizacji Programu w naszej gminie. Mimo, że w ankiecie i wytycznych nie określono jako 

niezbędnego warunku posiadania przez gminę Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego, to w uzasadnieniu podano, że jest to powód odmowy. Widzę potrzebę budowy 

tego typu mieszkań w naszej gminie i dlatego nie "składam broni" i szukać będziemy innych 

rozwiązań i możliwości realizacji tego typu inwestycji. 

7. OSP Drzewiany - rozbudowa budynku (garaż). 

Zakończone zostały roboty budowlane zadania: „Rozbudowa budynku Ochotniczej straży 

Pożarnej w Drzewianach”. Prace wykonała firma Zakład Usługowo-Handlowy Robert Małyszek, 

za kwotę 59.328,45 zł. plus roboty dodatkowe za kwotę 12.300,00 zł  polegające na wykonaniu: 

wymiany pozostałej konstrukcji dachu wraz z pokryciem dachu oraz ocieplenie i wykonanie 
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elewacji na "starej" części budynku. W dniu 13.04.2017 r. przeprowadzono odbiór robót, na 

którym stwierdzono niewielkie usterki.  Wykonawca jest w trakcie usuwania usterek.  

 

8. Drogi, chodniki, organizacje ruchu. 

 

a. Tuż przed świętami wielkanocnymi zakończone zostały przez pracowników ZUKiO prace  

w centrum miasta związane z przebudową wyspy, na której postawiona została nowa wiata 

przystankowa wraz z dwoma donicami. Koszt zakupu wiaty -19.926,00 zł. Dzięki temu 

poprawiła się estetyka tego miejsca. Mam nadzieję, że nowe wyposażenie nie będzie obiektem 

wandalizmu, nad czym czuwa Straż Miejska w Bobolicach monitorując nie tylko całe miasto, ale 

również i to miejsce.  

b. Zaakceptowana została przez Starostę Koszalińskiego nowa organizacja ruchu dla ul. 

Ogrodowej. Nowa organizacja ruchu wprowadza na tej ulicy zakaz ruchu w obu kierunkach 

wraz z tabliczkami T-0 „Nie dotyczy rowerów, pojazdów służb miejskich  

i dojazdu do posesji nr 1 oraz od nr 3 do nr 8 przy ul. Ogrodowej”. Nowe oznakowanie zostanie 

zamontowane do połowy maja br. 

 

c. Zakończone zostały na terenie poszczególnych sołectw prace związane z montażem tablic 

kierunkowych zakupionych w ubiegłym roku. W tym roku jeszcze na podstawie uzgodnień  

z  8 sołectwami (Chmielno, Chociwle, Gozd, Górawino, Kłanino, Nowe Łozice, Stare Borne, 

Ubiedrze) wczoraj zostało złożone kolejne zamówienie na kolejne tablice kierunkowe. 

  

9. Gaz - podpisanie listu intencyjnego. 

W dniu 28 marca 2017 roku został podpisany pomiędzy gminą a Polską Spółką Gazownictwa 

list intencyjny dotyczący rozwoju sieci gazowej na terenach Gminy Bobolice, w którym 

oświadczyliśmy, że jesteśmy  zainteresowani  powstaniem odcinka sieci dystrybucyjnej gazowej 

na terenie gminy oraz  rozwoju sieci na naszym terenie. Niniejszy list intencyjny stanowi 

podstawę do rozpoczęcia prac analitycznych i projektowych przez PSG. W związku z tym 

Gmina Bobolice wraz z Polska Spółka Gazownictwa będzie przeprowadzać ankiety dotyczące 

chęci przyłączenia się do sieci gazowej celem przyszłościowej budowy gazociągu. Na pewno  

w tym temacie przygotujemy do mieszkańców szersze materiały, o czy również poinformuję 

Państwa w kolejnym sprawozdaniu.   

 

10. Budżet Obywatelski na rok 2018 - głosowanie. 
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8 maja br. rusza głosowanie na projekty zgłoszone do Budżetu Obywatelskiego na 2018 rok. 

Głosowanie odbędzie się droga elektroniczną na stronie www.budzet.bobolice.pl i potrwa do 27 

maja. Projekty, na które będą Państwo glosowali zostały umieszczone na listach alfabetycznie. 

Prawo głosowania posiadają wszyscy mieszkańcy Gminy Bobolice, którzy ukończyli, bądź 

ukończą 16 lat w roku głosowania, tj. w 2017 roku (urodzeni przed 1 stycznia 2002 roku).  

Każdy głosujący może zagłosować TYLKO na  1 projekt w każdej z kategorii (max 1 głos  

w kategorii Miasto i max 1 głos w kategorii Wieś). Zaznaczenie więcej projektów powoduje, że 

głos będzie nie ważny. 

WIE Ś: 1. „Doposażenie ścieżki przyrodniczo - wypoczynkowej i zwiększenie 
 bezpieczeństwa dla osób z niej korzystających”, 
  2. „Sołectwa w sieci 2”. 
MIASTO: 1. „Naprawa ogrodzenia Stadionu Miejskiego i strzelnicy sportowej  
 w Bobolicach ul. Mickiewicza 20”, 

2. „Dobrze wyposażona Ochotnicza Straż Pożarna w Bobolicach  gwarantem 
wysokiego poczucia bezpieczeństwa wśród mieszkańców  Bobolic i okolic”. 

 
 
11. Partnerstwo lokalne - Bobolice bez barier. 

3 kwietnia 2017 r. w auli Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach odbyło się 

Zgromadzenie Partnerów Partnerstwa lokalnego „Bobolice bez barier”, poprzedzone 

posiedzeniem Zarządu Partnerstwa. W Zgromadzeniu wzięło udział 28 partnerów. Spotkanie 

było okazją do podsumowania działalności w roku 2016 i ustalenia planu pracy na rok bieżący. 

Partnerstwo lokalne „Bobolice bez barier” podejmuje szereg działań mających na celu 

aktywizację społeczeństwa i zwiększenie efektywności działań instytucji pomocy społecznej  

i organizacji prowadzących działalność skierowaną na rzecz rodzin z terenu gminy Bobolice.  

W 2016 r. na wspólne działania zostało podpisanych 37 umów partnerskich zadaniowych. 

Partnerzy podczas spotkania przyjęli plan działań na 2017 r. Do partnerstwa zostali przyjęci 

nowi członkowie: Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej, Uczniowski Klub Sportowy 

Olimpia Bobolice, Ludowy Uczniowski Klub Sportowy Iskra / SP Kłanino oraz Ognisko 

Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej „Bicykl” Bobolice. 

12. Współpraca polsko - niemiecka - wizyta w Greifswaldzie. 

21 kwietnia uczestniczyłam w obradach z Pomorskim Stowarzyszeniem Diakonicznym  

w Greifswaldzie. Działania stowarzyszenia, ukierunkowane na wsparcie osób z niepełno 

sprawnościami stanowią niebagatelny dorobek 25 lat jego funkcjonowania. Spotkaniu 

przewodniczył Pastor dr Michael Bartels, przy udziale Ernsta Wellmera i współpracowników. 

Wraz ze mną naszą gminę reprezentowały: Kierownik MGOPS – Jolanta Stępień i Kierownik 

ŚDS „Odnowa” – Inga Lewicka. Tematem przewodnim było omówienie działań projektu 
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„Polsko – niemieckie spotkania seniorów” oraz kontynuacja spotkań osób z niepełno 

sprawnościami z zaprzyjaźnionych ośrodków wsparcia. Nasza gmina złożyła wnioski  

o dofinansowanie planowanych działań ze źródeł zewnętrznych. Była to wizyta robocza, na 

której uzgodniliśmy szczegóły i działania na 2017 rok. Na dzień dzisiejszy wiemy, że czeka nas 

intensywny i ciekawy rok. Rok, który wzbogaci obie zainteresowane strony nowymi 

doświadczeniami i wymianą wiedzy. Pomaga w tym Honorowy Obywatel Bobolic Ernst 

Wellmer były burmistrz Demmina.  

13. Przetargi - Opracowanie analizy przedrealizacyjnej dla projektu „Uzbrojenie części 

strefy inwestycyjnej w Bobolicach, objętej patronatem SSSE - etap I”,  

w ramach Działania 1.12 Tworzenie i rozbudowa infrastruktury na rzecz rozwoju 

gospodarczego w ramach Strategii ZIT dla Koszalińsko – Kołobrzesko – Białogardzkiego 

Obszaru Funkcjonalnego i RPO WZ na lata 2014-2020.  

 
Zamówienie poniżej 30 tys. euro. 

Postępowanie zostało ogłoszone w dniu 13.03.2017 r. Oferty były składane do 24.03.2017 r. 

Wpłynęło 6 ofert. Najkorzystniejsza to oferta Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw 

Gospodarczych Delta Partner, ul Zamkowa 3a/1, 43 – 400 Cieszyn (10.455,00 zł). Termin 

wykonania umowy: do 30 dni kalendarzowych od dnia podpisania umowy. Wykonawca 

odstąpił od realizacji podpisanej umowy, dlatego też w dniu 10 kwietnia br. ponownie 

ogłoszono postępowanie. Termin składania ofert upłynął 20 kwietnia, wpłynęło 5 ofert. 

W dniu 24.04.2017 r. do Zamawiającego wpłynęło oświadczenie od Wykonawcy MW 

Kancelaria Sp. z o.o. (oferta z najniższą ceną - 7.900,00 zł) o rezygnacji z dalszego udziału 

w postępowaniu. Kolejna firma z oferta - 24.000,00 zł. 

Termin wykonania umowy: do 50 dni kalendarzowych od dnia podpisania umowy. 

Procedura wyboru wykonawcy w toku. 

 
14. Azbest - VIII edycja. 

W bieżącym roku gmina nie ma już możliwości złożenia wniosku do WFOŚiGW  

o pozyskanie w 100% środków na usuwanie wyrobów zawierających azbest. Decyzja ta 

podyktowana jest faktem wyczerpania środków na ten rok i cel w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie w wysokości stuprocentowego 

dofinansowania.  Powodem braku możliwości sfinansowania przez WFOŚ tych zadań w 100% 

jest brak podpisania umowy na współfinansowanie zadania po 50% przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska z Warszawy. W związku z tym, że zainteresowanie tym programem nie 

słabnie wśród mieszkańców naszej gminy przedłużamy termin składania wniosków o usunięcie 
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wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Bobolice do dnia 30 listopada 2017 r., 

zakładając, że pozyskamy środki na sfinansowanie w 100% zadania w roku 2018 a 

realizacja zadania nastąpi w II kwartale 2018 roku. W związku ze spadkiem wysokości i 

limitowaniem środków na ten cel przez WFOŚ, począwszy od przyszłego roku, zainteresowani 

mieszkańcy gminy wnioski będą składać do końca listopada z terminem ewentualnej realizacji w 

roku kolejnym, tak by mieć większą szansę powodzenia otrzymania stuprocentowego 

dofinansowania.  

Do 15 kwietnia br. złożono 21 wniosków o demontaż, transport i utylizacje wyrobów 

zawierających azbest. Do demontażu przewidziano około 6.848,00 m2, tj. około 123,3 tony. 

Natomiast wnioski przedsiębiorców przyjmowane są nadal w Wojewódzkim  Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej Oddział w Koszalinie – dodatkowe informacje pod nr tel.  

biuro Koszalin – 94 346 43 66 wew. 235, 215 oraz na stronie internetowej 

https://www.wfos.szczecin.pl/azbest.html  

 

15. Dzień Ziemi. 

Na dofinansowanie tegorocznych obchodów Dnia Ziemi  szkoły z terenu gminy Bobolice  

otrzymały z gminy następujące dofinansowanie  – SP Bobolice otrzymało 800,00 zł; ZSP Dargiń 

400,00 zł, SP Kłanino 400,00 zł, SP Kurowo 350,00 zł; SP Drzewiany 400,00 zł. Łącznie - 

2.350,00 zł. Na terenie naszej gminy dzień ziemi obchodzony jest w terminie 24 – 28.04.2017 

r.(oficjalny 22.04.17r.) i będą to głównie zajęcia tematyczne organizowane przez szkoły. W tym 

roku dzień ziemi organizowany jest pod hasłem ”W kierunku natury”. Dofinansowanie 

przeznaczone jest na organizowane konkursy szkolne i międzyszkolne, gazetki, wystawy, prace 

plastyczne itp. 

 

16. Akcyza. 

Pracownicy Urzędu przyjmowali i rozliczali wnioski rolników o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Zostały złożone  

w pierwszym terminie (do 28.02.2017 r.) 132 wnioski rolników z terenu gminy Bobolice na 

łączną kwotę 350.994,62 zł. Wniosek o przekazanie gminie dotacji celowej na postępowanie w 

sprawie zwrotu producentom rolnym podatku akcyzowego złożony został po zakończeniu 

składania wniosków do Wojewody Zachodniopomorskiego w Szczecinie. W tym tygodniu 

Wojewoda przekaże gminie a następnie za naszym pośrednictwem rolnikom środki finansowe 

określone przez Burmistrza Bobolic w decyzji administracyjnej. Wypłata zwrotu podatku 

akcyzowego nastąpi do 30 kwietnia br. na konto rolników.  
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17. Wybrane uroczystości, imprezy i szkolenia odbywające się na terenie gminy  

i powiatu koszalińskiego, które współorganizowali lub byli uczestnikami przedstawiciele 

bobolickiego samorządu. 

 

a. Spotkanie informacyjno - animacyjne dotyczące możliwości otrzymania dofinansowania 

w ramach środków - „MIKRODOTACJE, LOKALNE PRZEDSI ĘWZI ĘCIA - Małe 

Inicjatywy Lokalne edycja 2”. 

6 kwietnia br. w auli MGOK-u w Bobolicach współorganizowaliśmy spotkanie informacyjno - 

animacyjne dotyczące możliwości otrzymania dofinansowania w ramach środków - 

„MIKRODOTACJE, LOKALNE PRZEDSIĘWZIĘCIA - Małe Inicjatywy Lokalne edycja 2” - 

Projekt dofinansowany w ramach środków Programu Funduszy Inicjatyw Obywatelskich na lata 

2014 - 2020. Spotkanie poprowadził animator Pani Magdalena Osipowicz przedstawiciel 

Koszalińskiej Agencji Rozwoju Regionalnego w Koszalinie. Wydarzenie było okazją do 

spotkania przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz grup nieformalnych, które będą 

ubiegały się o możliwość uzyskania dofinansowania w ramach Mikrodotacji 2017. Mam 

nadzieję że zorganizowanie tego spotkania na terenie Gminy będzie miało przełożenie na 

realizację szeregu ciekawych inicjatyw, z których będą mogli korzystać mieszkańcy naszej 

gminy. 

b. Skuteczna aktywizacja zawodowa. 

Na poprzedniej sesji informowałam Państwa o planowanym spotkaniu w tym zakresie  

i korzystnych warunkach dla osób, które skorzystają z tej możliwości (dla osób powyżej 29 roku 

życia, szkolenia, stypendia, staże, ubezpieczenie, pokrycie kosztów badań lekarskich, zwrot 

kosztów dojazdu, opieka dla dziecka do lat 7) .  

6 kwietnia 2017 r. w auli MGOK-u odbyło się spotkanie informacyjne dotyczące projektu 

„Skuteczna Aktywizacja Zawodowa dla mieszkańców Specjalnej Strefy Włączenia 

województwa zachodniopomorskiego”. W spotkaniu uczestniczyło 4 osoby, a ostatecznie do 

dnia dzisiejszego z trenu naszej gminy do programu przystąpiło 7 osób. 

c. Spotkanie wielkanocne w Odnowie. 

Odbyło się 5 kwietnia. Uczestnicy terapii zajęciowej przygotowali i zaprezentowali program 

artystyczny związany z Wielkanocą. W trakcie spotkania wręczone zostały dyplomy i prezenty 

laureatom konkursu plastycznego pn. „Zapobiegajmy Pożarom”.   
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Komunikaty, informacje, zaproszenia. 

a. Aktualizacja rejestru zbiorników bezodpływowych oraz przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

Nadal przyjmujemy - do 28 kwietnia br. zgłoszenia dotyczące zbiorników bezodpływowych i 

przydomowych oczyszczalni ścieków do prowadzonej przez Gminę ewidencji. Zgodnie z art. 3 

ust. 3 pkt. 1 i 2 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

(Dz. U. z 2016 r., poz. 1920 ze zmianami), gminy mają obowiązek prowadzenia ewidencji 

zbiorników bezodpływowych na nieczystości ciekłe (szamb) oraz przydomowych oczyszczalni 

ścieków. W związku z tym właściciele nieruchomości zobowiązani/proszeni są do zgłoszenia (na 

druku) swoich instalacji. Zgłoszenie należy składać w Urzędzie Miejskim w Bobolicach, 

Ratuszowa 1 pokój nr 17,(II piętro). Druk zgłoszenia można pobrać z naszej strony internetowej. 

Kontakt telefoniczny do p. Krystiana Cyrsona tel. 94 345 84 23. Do dnia dzisiejszego 

przyjęliśmy 41 zgłoszeń, w tym aż 24 z Kurowa. 

b. Gminna dotacja na remonty zabytków gminnych w 2016 r. 

Kwota dofinansowania do 5.000,00 zł; termin składania wniosku do 28.04.2017 r. do 50 % 

wartości zadania.  

W dniu 14 marca 2017 r. wpłynął wniosek Parafii Rzymsko – katolickiej p.w. MB 

Częstochowskiej z Zegrza Pomorskiego o dotację na pracę w zakresie wykonania dokumentacji 

projektowej technicznej remontu wieży kościoła oraz badań geotechnicznych wieży do 

wykonania przy zabytku - Kościół filialny p.w. Piotra i Pawła w Świelinie. 

Wartość zadania 11 000,00 zł, wnioskowana  kwota 5.000,00 zł, wkład własny 6.000,00 zł. 

c. Znakowanie rowerów. 

Wspólnie z Policją prowadzimy na rzecz naszych mieszkańców akcję znakowania rowerów, 

która odbędzie się w dniu 10 maja br. w godz.10.00-13.00 na terenie Szkoły Podstawowej  

w Bobolicach. Aby oznakować rower, należy spełnić dwa warunki: przy znakowaniu roweru 

musi być osoba pełnoletnia oraz koniecznie należy posiadać dokument dot. własności roweru 

(faktura, paragon, karta gwarancyjna itp.). Drugi termin znakowania przeprowadzony zostanie 

również w Szkole Podstawowej w Bobolicach w czasie organizowanego tam ,,Dnia Rodziny"  

i będzie to w drugiej dekadzie czerwca. Oprócz tego nasza Straż Miejska zorganizuje punkt 

szkoleniowy, gdzie omawiać będzie głównie zasady bezpiecznego poruszania sie rowerem  

po drodze publicznej. Informacje o tych działaniach zostaną zamieszczone na naszej stronie 

internetowej oraz na facebooku. 
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d. "Kropla wody na wagę złota". 

Gmina Bobolice złożyła do Marszałka Województwa swój wniosek udziału w Dniach Otwartych 

Funduszy Europejskich. Nasz pomysł został pozytywnie oceniony  

i wpisany do bazy działać w ramach obchodów tegorocznych Dni Otwartych Funduszy 

Europejskich. W ramach tego projektu gmina wspólnie ze Spółką RWIK  

w Białogardzie zaprasza 18 maja w godz. od 9.00 do 12.00 do zwiedzania  bobolickiej 

oczyszczalnie ścieków, która mieści się przy ul. Koszalińskiej 23 w Bobolicach. Osoby oraz 

grupy zorganizowane zainteresowane zwiedzaniem proszone są o kontakt pod numerem 

telefonu: 94-34-58-417. Wstęp wolny. Dla uczniów szkół przewidziane są konkursy  

z nagrodami. 

e. dostępność sprzętu medycznego  

Łóżka, koncentratory tlenu, chodziki - te niezwykle potrzebne wielu chorym akcesoria można 

już wynająć. Jest to sprzęt wspomagający wielu przewlekle chorych. Potrzebujący, bądź ich 

rodziny mogą zwrócić się do: 

1. Pomorskiej Fundacji „Jaś i Małgosia” z siedzibą w Cewlinie 12A, tel. 94 340 34 73, tel. kom. 

608 119 913. Zainteresowani powinni kontaktować się bezpośrednio z Fundacją. Fundacja 

udziela wsparcia w postaci: 

- wypożyczalni sprzętu medycznego, np. wypożyczenie specjalistycznego łóżka kosztuje - 120 

zł/ msc. Większość jednak sprzętu wypożyczana jest bezpłatnie; 

- mieszkańcy w swoim zakresie odbierają sprzęt; 

- fundacja gwarantuje pomoc w załatwieniu sprzętu. W przypadku mieszkańców gminy Bobolice 

korzystających z pomocy MGOPS - ośrodek udziela pomocy w szerokim zakresie – ustalając 

pomoc indywidualnie w każdym przypadku. 

2. Caritas w Koszalinie oferuje pomoc w zakresie: 

- możliwości wypożyczenia sprzętu medycznego (w sprawie szczegółów kontakt z Panią 

Agnieszka Pluta) - łóżko 200 - 300 zł kaucji plus opłata 50 zł/ msc, pozostały sprzęt medyczny 

bezpłatny, tylko z kaucją; 

- mieszkańcy potrzebujący odbierają sprzęt medyczny na swój koszt z Koszalina; 

- w szczególnych przypadkach jest możliwość dowiezienia sprzętu do domu za zwrotem 

kosztów paliwa; 

- MGOPS w Bobolicach pośredniczy w załatwianiu sprzętu.  
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f. Program Społecznik. 

Rusza Program Społecznik - nabór wniosków już od 15 maja 2017 r. Realizacja Programu 

SPOŁECZNIK ma głównie na celu rozwój i pobudzenie aktywności społecznej i obywatelskiej 

mieszkańców oraz organizacji pozarządowych z terenu Województwa Zachodniopomorskiego 

poprzez przygotowanie do aktywnego współdziałania w społecznościach lokalnych, a następnie 

wsparcie w postaci mikrodotacji, minimum 500 inicjatyw obywatelskich realizowanych w sferze 

pożytku publicznego. Zarówno działania animacyjne, jak i nabory realizowane będą  

z uwzględnieniem podziału na 5 subregionów, co ma na celu efektywne udzielenie wsparcia 

finansowego przy założeniu, że wsparcie to będzie realizowane na terenie całego Województwa 

Zachodniopomorskiego. Mikrodotacje udzielane będą w oparciu o otwartą procedurę 

konkursową w formie finansowej w kwocie do 3.000,00 zł organizacjom pozarządowym na 

realizację działań statutowych tych organizacji i/lub na realizację działań mieszczących się  

w działalności statutowej tych organizacji, za które odpowiedzialne będą grupy nieformalne. 

 
 
g. Miejsko - Gminne zawody pożarniczo - sportowe jednostek OSP, CTIF. 

W dniu 13.05.2017 r. o godz. 14.00 ma Stadionie Miejskim w Bobolicach odbędą się zawody 

pożarniczo - sportowe jednostek OSP - zapraszam. 

 
h.  panorama Bobolic.  
 

Pokazana Państwu panorama Bobolic została wykonana przez Pana Łukasza Sołonia 

(informatyka). Taka panorama zostanie umieszczona na naszych słupach ogłoszeniowych.  

 

 
 
Ad. 4. Sprawozdanie roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie za 2016 rok oraz realizacja zapisów ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.   

    

Głos zabrała Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Bobolicach.  Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok.  

Głos zabrała Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Bobolicach. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  
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Obecnych 13 radnych (nieobecni: Mariusz Walaszczyk, Zdzisław Strzelczak) 

  

Ad. 6. Analiza systemu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Bobolice w 2016 roku.  

Głos zabrała Pani Grażyna Wiater zastępca Burmistrza. Informacje stanowią załącznik do 

protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów            

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  
 

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2017-2030.   

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,   

 

3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Zachodniopomorskiemu na 

realizację zadania: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 205 na odcinku 

Bobolice-Chociwle”. 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  
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Mając na uwadze stan infrastruktury drogowej na terenie naszej gminy oraz braki                           

w infrastrukturze towarzyszącej – Gmina musi w miarę swoich możliwości ekonomicznych  

stwarzać warunki do poprawy bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu drogowego.  

W związku z powyższym przygotowanie przez Gminę dokumentacji technicznej budowy 

chodnika na realizację przedmiotowego zadania jest jak najbardziej zasadne. Podjęte działania 

mają na celu nie tylko podniesienie jakości infrastruktury drogowej na terenie Gminy Bobolice 

ale przede wszystkim przyczynić się do poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  

 

4) w sprawie zmiany nazwy ul. Świerczewskiego w Bobolicach  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Sekretarz Krzysztof Dziadul.   

W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 744), obowiązujące nazwy nie mogą 

upamiętniać osób, organizacji, wydarzeń lub dat symbolizujących komunizm lub inny ustrój 

totalitarny, ani w inny sposób takiego ustroju propagować. Dotyczy to osób, organizacji, 

wydarzeń lub dat symbolizujących represyjny, autorytarny i niesuwerenny system władzy  

w Polsce w latach 1944-1989, a także osób i organizacji, które po 1917 r. propagowały 

komunizm lub inny ustrój totalitarny oraz podejmowały działania inspirowane przez totalitarne 

państwa i sprzeczne z Polską racją stanu. 

W związku z powyższym na podstawie Zarządzenia Burmistrza Bobolic nr 19/2017  

z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie sposobu wykonania uchwały Rady Miejskiej w Bobolicach w 

sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Bobolice w przedmiocie zmiany nazw ulic w Bobolicach, przeprowadzone zostały 

konsultacje społeczne z mieszkańcami. 

W wyniku przeprowadzonych konsultacji największą ilość głosów oddano na ul. Mieszka I. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2016 r., poz. 446 ze zm.), podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic należy  

do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy jest  

w pełni uzasadnione. 
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Pan Zbigniew Oleksiak Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,    

 

5) w sprawie zmiany nazwy ulicy Sawickiej w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Sekretarz Krzysztof Dziadul.   

 
W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 744), obowiązujące nazwy nie mogą 

upamiętniać osób, organizacji, wydarzeń lub dat symbolizujących komunizm lub inny ustrój 

totalitarny, ani w inny sposób takiego ustroju propagować. Dotyczy to osób, organizacji, 

wydarzeń lub dat symbolizujących represyjny, autorytarny i niesuwerenny system władzy  

w Polsce w latach 1944-1989, a także osób i organizacji, które po 1917 r. propagowały 

komunizm lub inny ustrój totalitarny oraz podejmowały działania inspirowane przez totalitarne 

państwa i sprzeczne z Polską racją stanu. 

W związku z powyższym na podstawie Zarządzenia Burmistrza Bobolic nr  19/2017  

z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie sposobu wykonania uchwały Rady Miejskiej w Bobolicach w 

sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Bobolice w przedmiocie zmiany nazw ulic w Bobolicach, przeprowadzone zostały 

konsultacje społeczne z mieszkańcami. 

W wyniku przeprowadzonych konsultacji największą ilość głosów oddano na ul. Spokojną. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2016 r., poz. 446 ze zm.), podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic należy  

do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy jest  

w pełni uzasadnione. 

 

Pan Zbigniew Oleksiak Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  
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6) w sprawie zmiany nazwy ulicy Wandy Wasilewskiej w Bobolicach.     

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Sekretarz Krzysztof Dziadul.   

W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 744), obowiązujące nazwy nie mogą 

upamiętniać osób, organizacji, wydarzeń lub dat symbolizujących komunizm lub inny ustrój 

totalitarny, ani w inny sposób takiego ustroju propagować. Dotyczy to osób, organizacji, 

wydarzeń lub dat symbolizujących represyjny, autorytarny i niesuwerenny system władzy  

w Polsce w latach 1944-1989, a także osób i organizacji, które po 1917 r. propagowały 

komunizm lub inny ustrój totalitarny oraz podejmowały działania inspirowane przez totalitarne 

państwa i sprzeczne z Polską racją stanu. 

Zmiana nazwy ul. Wandy Wasilewskiej nie została objęta konsultacjami  

z mieszkańcami, ponieważ jest to ulica niezamieszkała. Z urzędu przyjęto nazwę „Podgórna”. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2016 r., poz. 446 ze zm.), podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic należy  

do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy jest  

w pełni uzasadnione. 

 

Pan Zbigniew Oleksiak Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  

 

7) w sprawie ustalenia na rok 2017 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Bobolice oraz maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakład 

doskonalenia  

     

Wyjaśnień do projektu uchwał udzielił Krzysztof Dziadul Sekretarz gminy.    

W budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnienie doradztwa metodycznego, w wysokości 

1% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, 

zgodnie z art. 70a ust. ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (tekst jedn.:. Dz. U.  
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z 2016r., poz. 1379, z późn. zm.). Podziału środków dokonuje się po zasięgnięciu opinii 

związków zawodowych zrzeszających nauczycieli, co też zostało spełnione. W związku  

z powyższym niniejszy projekt uchwały został zaopiniowany przez organizację związkowe.  

Zgodnie z  rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 29 marca 2002 r. w 

sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli 

pomiędzy budżety poszczególnych wojewodów, form doskonalenia zawodowego 

dofinansowywanych ze środków wyodrębnionych w budżetach organów prowadzących szkoły, 

wojewodów, ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania oraz szczegółowych 

kryteriów i trybu przyznawania tych środków (Dz. U. z 2002 r. nr 46 poz. 430, z późn. zm.) 

organ prowadzący przygotowuje na każdy rok budżetowy plan dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli biorąc pod uwagę wnioski dyrektorów szkół, ustala 

maksymalną kwotę dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz ustala formy i specjalności doskonalenia, na które dofinansowanie 

będzie przyznane.  

Uchwała została przygotowana w porozumieniu z dyrektorami gminnych placówek 

oświatowych, którzy mieli możliwość zapoznania się z projektem, przekazania swoich uwagi 

dotyczącej maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz specjalności i form kształcenia.  

Zgodnie z art. 4 ust.1 ustawy z dnia 20 lipca 200 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych  

i niektórych innych aktów prawnych (tekst jedn.: Dz.U. z 2016r. poz. 296, z późn. zm.) "akty 

normatywne, zawierające przepisy powszechnie obowiązujące, ogłaszane w dziennikach 

urzędowych wchodzą w życie po upływie czternastu dni od dnia ich ogłoszenia, chyba że dany 

akt normatywny określi termin dłuższy." Ma tu zastosowanie również art. 5 ww. ustawy który 

mówi, że art. 4 nie wyłącza możliwości nadania aktowi normatywnemu wstecznej mocy 

obowiązującej, jeżeli zasady demokratycznego państwa prawnego nie stoją temu 

na przeszkodzie. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały uznaje się za zasadne.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie doskonalenia sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Bobolice do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą – Prawo oświatowe.  
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Krzysztof Dziadul Sekretarz Gminy. 

W dniu 30 marca 2017r. Rada Miejska w Bobolicach podjęła uchwałę nr XXIV/221/17  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Bobolice do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe. 

W związku ze zgłoszonymi przez organ nadzoru nieprawidłowościami w wyżej wymienionej 

uchwale, konieczne było wprowadzenia zmian w przedmiotowym akcie prawnym. 

Nieprawidłowe było zamieszczenie w ww. akcie sieci publicznych ośmioletnich szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Bobolice oraz granic ich obwodów od dnia  

1 września 2019r. -  § 1 pkt. 3 przedmiotowej uchwały oraz załącznik nr 3 do niniejszej uchwały. 

Zgodnie z art. 210 ust. 1 ustawy Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe organowi 

stanowiący gminy powinien określić sieci szkół podstawowych i sieci gimnazjów oraz granic ich 

obwodów w okresie tzw. przejściowym tj. od dnia 1 września 2017r do dnia 31 sierpnia 2019r.  

Wprawdzie uchwała w sprawie projektu dostosowanie sieci szkół podstawowych do 

nowego ustroju szkolnego (nr XXIII/212/17 - podjęta w dniu 31 stycznia 2017r.)  wydana w 

oparciu o art. 206 ust 1-3 ustawy Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe 

zawierająca także projekt planu sieci publicznych ośmioletnich szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bobolice oraz granic ich obwodów od dnia 1 września 2019r. 

podlegała zaopiniowaniu przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty, jednakże opinia ta 

jest wiążąca wyłącznie w odniesieniu do kwestii sieci szkół i granic obwodów w okresie tzw. 

przejściowym.  

W związku z powyższym, podjęcie przedmiotowej uchwały uważa sie za zasadne.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  

 

 

Ad. 8. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pani Wiesława Pawłowska sołtys sołectwa Stare Borne – podziękowała Dyrektorowi ZUKiO 

za odkrzaczenie torów w Starem Bornem, Pani sołtys stwierdziła, że warto było poczekać. 

2. Pani Anna Kustrzycka-Broda  sołtys sołectwa Gozd – zawróciła się do Pani Jolanty Stępień  

o uzyskanie informacji dotyczących zajęć na świetlicy wiejskiej w Goździe.    
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Pani Jolanta Stępień powiedziała, że o szczegółach Pani sołtys zostanie poinformowana 

osobiście.  

 

 

Ad. 9.Trybuna obywatelska 

Głos w trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu.  

     

Ad. 10. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radny Zbigniew Oleksiak – skierował zapytanie do Pani Wiceburmistrz, jak sprawy 

dotyczące II etapu ul. Świerczewskiego – chodnik ? Następnie Pan radny zwrócił się  

z prośbą o wystosowanie pisma przez Gminę do Policji w sprawie zwiększenia kontroli 

placu zabaw przy ul. Świerczewskiego ponieważ na placu w godzinach wieczornych 

przebywa młodzież, która dewastuje ten sprzęt.  

 

Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater odpowiedziała mówiąc, że jeżeli chodzi o chodzik 

przy ul. Świerczewskiego to na ten rok nie zostało to zaplanowane, chyba, że zadania, 

które zostały zaplanowane w pierwszej kolejności przesuną się lub zmienią się warunki 

realizacji to chodnik przy ul. Świerczewskiego zostanie uwzględniony. W dalszym 

wyjaśnieniu przekazano, że aby na osiedlu robić inwestycje gminne natęży 

uporządkować wiele kwestii, które nie są zależne od Gminy. Pierwszą kwestią była 

energetyka, która jest na ukończeniu, kolejna sprawa dotyczy oświetlenia, gdzie 

uzgodnione są dalsze działania w zakresie oświetlenia. Oświetlenie na pewno będzie 

realizowane maksymalnie do 3 lat we wszystkich ulicach: Głowackiego, Traugutta, 

Kochanowskiego, Mieszka I, Kolejowa. Jest to tak duży zakres zasilania energetycznego, 

że w momencie kiedy nie zostanie zrobiony porządek z oświetleniem energetycznym nie 

wejdziemy dalej w chodniki. Pani Wiceburmistrz dodała, że trzeba mieszkańców 

informować, że nie jest to temat odłożony w czasie tylko realizacja rozłożona jest 

logicznie. Podsumowując Pani Wiceburmistrz powiedziała, że chodnik w tym roku raczej 

nie zostanie wykonany. Plan dla oświetlenia jest wykonany, ale nie ma dokumentacji na 

całość.  

Odnośnie kwestii patroli to Straż Miejska ma swoje dyżury do 20.00 i w tych godzinach 

będą kontrole.  

2. Radna Małgorzata Sikora – zabrała głos w imieniu mieszkańców ulic: Pocztowej, 

Lipowej i nie tylko w sprawie, że park w Bobolicach jest brudny, zaniedbany, brak 
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patroli policji i Straży Miejskiej. Zwróciła się z prośbą o zwrócenie uwagi na te miejsce i 

zrobić coś w tym temacie, zwłaszcza, że robi się coraz cieplej więc młodzież będzie 

przebywała w tym miejscu. Pani radna dodała, że taras widokowy również był 

zaniedbany tj. rozbite szkło, słonecznik, pety papierosów, gdzie zgłosiła tę sprawę do 

Dyrektora ZUKiO. Również poprosiła o zwiększenie uwagi na to co się dzieje nie tylko 

w obrębie przystanku i rynku. W dalszej wypowiedzi radna podziękowała władzom 

Gminy oraz ZUKiO za odnowienie o pomalowanie ogrodzenia na ulicy Magazynowej.  

3. Radna Justyna Terlecka – na odcinku od Dworzyska do Jatyni było wywożone drewno 

z lasu w związku z czym na poboczu tego odcinka powstało błoto, jest nieutwardzone, 

stwarza to niebezpieczeństwo dla autobusów szkolnych.  

 

Ad. 11. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


